
Z Á P I S N I C A
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, ktoré sa konalo dňa 28. júna 2013

o 16.00 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko –
starosta obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že
podľa účasti poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu
3. zasadnutia OZ.

Program:

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice.
2. Kontrola plnenia uznesení OZ.
3. Informácia o aktuálnom stave projektu „Rozšírenie vodovodnej siete s cieľom úpravy

kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu: WTSL.01.02.00-82-114/08.
4. Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2012.
5. Prerokovanie a schválenie zmeny rozpočtu Obce Oščadnica na rok 2013.
6. Prerokovanie spôsobu prevodu majetku podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa,
ktorým je zámena pozemku KN-C 2171/6 v k. ú. Oščadnica, zastavané plochy
a nádvoria o výmere 24 m² vo vlastníctve Obce Oščadnica za pozemok KN-C 2328/2
v k. ú. Oščadnica, záhrady o výmere 15 m² vo vlastníctve Ing. Marty Gajdošovej, bytom
Oščadnica č. 1333 a Vladimíra Kučáka, bytom Oščadnica č. 1333.

7. Diskusia.
8. Záver.

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. František Lipták, p. Emília Grončáková
Za zapisovateľa zápisnice bola určená: Mgr. Veronika Lokšová, pracovníčka OcÚ

Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 16/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 16/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov



2.) Kontrola plnenia uznesení OZ.

Hlavný kontrolór obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného
zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. Skonštatoval, že prijaté a platné uznesenia
OZ sú priebežne plnené.

3.) Informácia o aktuálnom stave projektu „Rozšírenie vodovodnej siete
s cieľom úpravy kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu:
WTSL.01.02.00-82-114/08.

Starosta obce informoval poslancov OZ o aktuálnom stave projektu „Rozšírenie
vodovodnej siete s cieľom úpravy kvality vody v obciach Oščadnica a Rajcza“, číslo projektu:
WTSL.01.02.00-82-114/08. V projekte nastal problém, lebo vetvy vodovodu boli postavené
ešte v minulom období. O zistenej skutočnosti informoval Spoločný technický sekretariát
v Poľsku, kde najskôr nevedeli, ako na situáciu zareagovať. Starosta obce skonštatoval, že
priebežne odovzdával na STS monitorovacie správy, kde boli tieto skutočnosti uvádzané
a poľskí partneri pokračovali v projekte a bola podaná žiadosť o platbu. Po ukončení projektu
stále existovala hrozba, že kvôli nerealizácii vodovodu v obci Oščadnica bude projekt
napadnutý. V roku 2012 sa v obci uskutočnili kontroly kvôli projektu a začiatkom roka 2013
poľské ministerstvo doručilo Obci vypovedanie zmluvy o NFP. Starosta informoval
poslancov, že bol na jednaní vo Varšave, kde zisťoval podrobnejšie informácie. Tento proces
je nezvratný – jedná sa o sumu cca 80.000,- €. Skonštatoval, že to, čo bolo postavené v roku
2003 nemôže byť uznané v monitorovacích správach.

DISKUSIA:

p. Jozef Smolka
„To znamená, že my sme boli lídrom projektu, ktorý bol v hodnote cca 700.000,- €, Obec
Rajcza vybudovala vodovod za cca 90.000,- €. Čo s tými ostatnými peniazmi?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Podali sme žalobu. V roku 2010 bola podpísaná zmluva o dielo, aj keď časť vodovodu bola
postavená v roku 2003. Vo faktúre za 176.000,- € boli vyfakturované veci, ktoré boli
vykonané a zvyšné veci boli vykonané v roku 2003. Bolo podozrenie z podvodu. Nové fakty
hovoria o tom, že je neodškriepiteľné, že vodovod bol postavený v roku 2003. Zmluva o dielo
bola postavená na hotovú vec.“

p. Jozef Smolka
„Zlomový moment nastal vtedy, keď si nám hovoril, že si dvakrát podal trestné oznámenie, že
boli preplatené faktúry až dvakrát. Trestné stíhanie bolo ukončené a nebolo potvrdené, žeby
boli dvakrát faktúry preplatené. Pre nás je táto situácia nebezpečná – môže nás to zaradiť do
nútenej správy.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Prejdem k riešeniu, časť financií by bola uhradená z vlastných prostriedkov, ktoré sú
usporené a časť formou kontokorentného úveru. To je východisko zo situácie, aby nás
neohrozila nútená správa.“

p. František Lipták
„V roku 2003 boli vodovody postavené z dotácie z plynofikácie, to sa robilo z týchto peňazí.
Vtedy sa vodovod ťahal na vyšný koniec.“



Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Sú tlakové skúšky od týchto vodovodov, sám prednosta Ing. Peter Zeljenka bol pri tlakových
skúškach.“

p. Jozef Smolka
„Tých 80.000,- € nám už nevrátia. To vyšetrovateľ potvrdil, že sa faktúra dvakrát
nezaplatila.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Má prísť písomná výzva na splatenie, ku ktorej budem písať stanovisko. Lehota na
zaplatenie sa dá predĺžiť o mesiac.“

p. Jozef Smolka
„Toto je veľká nášľapná mína.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Urobím všetko pre to, aby nevybuchla. Je na rozhodnutí súdu, ako sa k veci postaví. Sú
nedostatky aj na strane riadiaceho orgánu, ale nie sú dostačujúce na súdny proces.“

p. Štefan Kubuš
„Ministerstvo, aj STS potvrdili, že stavba sa nerealizovala.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Nedisponujem stavebným denníkom stavby vodovodu.“

p. Štefan Vihoňský
„Občania vedia, kedy sa staval vodovod.“

UKONČENIE DISKUSIE.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 17/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 17/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 17/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

4.) Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2012.

Starosta predniesol správu nezávislého audítora k Záverečnému účtu Obce Oščadnica za rok
2012. Hlavný kontrolór predniesol stanovisko k Záverečnému účtu Obce Oščadnica za rok
2012.

DISKUSIA:

p. Jozef Smolka
„Otázka pre hlavného kontrolóra – nepočul som v číslach, ktoré si predniesol, či vlezieme do
60% zadĺženosti obce.“



Mgr. Dušan Lipták, hlavný kontrolór
„Sme na úrovni 44% – ešte z marca. Sme zadlžení, ale čísla nie sú kritické.“

p. Jozef Smolka
„Je vidieť, že sme dosť znížili dlh, čo je veľmi dobré. Poslanci dostali návrh na uznesenie
od audítora, takže by sme s tým nemali mať problém. V prípade, že keby sme museli prirátať
40.000,- €, boli by sme v červených číslach.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Kontokorentný úver sa nezarátava do 15% kritéria.“

UKONČENIE DISKUSIE.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 18/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 18/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 18/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

5.) Prerokovanie a schválenie zmeny rozpočtu Obce Oščadnica na rok 2013.

Starosta oboznámil poslancov OZ so zmenou rozpočtu Obce Oščadnica na rok 2013. Prvá
a druhá zmena sa týka navýšenia financií školám a tretia zmena sa týka už schválenej dotácie
pre centrá voľného času a poplatkov za zraz turistov. Situácia sa vyvíja a kvôli projektu sa
znovu bude musieť upraviť rozpočet.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 19/2013.
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 19/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 19/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

6.) Prerokovanie spôsobu prevodu majetku podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného
osobitného zreteľa, ktorým je zámena pozemku KN-C 2171/6 v k. ú. Oščadnica,
zastavané plochy a nádvoria o výmere 24 m² vo vlastníctve Obce Oščadnica
za pozemok KN-C 2328/2 v k. ú. Oščadnica, záhrady o výmere 15 m²
vo vlastníctve Ing. Marty Gajdošovej, bytom Oščadnica č. 1333 a Vladimíra
Kučáka, bytom Oščadnica č. 1333.

Starosta oboznámil poslancov OZ, že sa jedná o pozemok pána Kučáka a pani Gajdošovej, na
ktorom je postavený obecný chodník. Zmluva by bola bez uznesenia neplatná, ani Kataster by
ju neodvkladoval.

Starosta predniesol návrh uznesenia č. 20/2013.



Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 20/2013, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: –uznesenie č. 20/2013:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

7.) Diskusia.

p. Miroslav Wimmer
„Rieši sa pozemok p. Kocifajovej?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Kúpnopredajná zmluva obsahovala skicu, treba doložiť geometrický plán na rozdelenie
pozemku.“

p. Emília Grončáková
„Chcem sa opýtať na tri veci: oplotenie p. Gavlasa, či bude na Obecnom úrade v piatok
stránkový deň a kedy bude kanalizácia.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Oplotenie p. Gavlasa a kanalizácia sú v riešení.“

Ing. Gabriela Kuchajdíková
„Pán riaditeľ ma požiadal, aby sa dala značka zákaz vjazdu, alebo zábrany pred areálom
školy.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Zákaz vjazdu – dopravné značenie je oficiálne schválené. Problémom je, že k bytovkám nie
je iný prístup.“

p. Jozef Smolka
„Ako prebieha komunikácia „štatutár obce vs. prokuratúra“? Je dostačujúce, že boli
prejednané len 4 veci na zastupiteľstve?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Prokurátorke boli zaslané prijaté opatrenia. Jedna vec sa ešte musí doriešiť. Sú odosielané
s oneskorením, ale pri takom množstve administratívy na sekretariáte sa netreba čudovať.
Bolo podané Pd kvôli na OZ prejednávanému Sýkorovi – prokurátorka ho vrátila bez
upozornenia. Upozornenie prokurátora je upozornenie, nie je to protest.“

p. Štefan Vihoňský
„Výmole na ceste – sused mi vravel, že sa mu poškodzuje plot. Kedy bude kanalizácia?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Je to v riešení, ten konkrétny výmoľ je už zarezaný, priebežne sa to robí. Taktiež v obci sa
začali vyspravovať výtlky.“

p. Jozef Smolka
„Ja na otázku ohľadom kanalizácie vždy odpovedám, že ja sa kanalizácie nedožijem.“



Ing. Marián Plevko, starosta obce
„Pripravuje sa nové verejné obstarávanie ohľadom verejného osvetlenia.“

8.) Záver.

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí
a ukončil rokovanie OZ.

Zápisnica podpísaná:
V Oščadnici dňa 08.07.2013

Ing. Marián Plevko Ing. Peter Zeljenka
starosta Obce Oščadnica prednosta obecného úradu

p. František Lipták p. Emília Grončáková
1. overovateľ 2. overovateľ


